
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 13. august 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 25 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

  

Spørgsmål nr. 25: 

 ”Den daværende sundhedsminister oplyste under 1. behandling af B 132 2/5-19 i for-

længelse af forrige spørgsmål, at ministeren vil kontakte Europa-Kommissionen side-

løbende med brancheforeningen med henblik på en vurdering af, om de kommende 

regler på området kan fortolkes sådan, at det vil være muligt. 

Hvad kan ministeren oplyse om status for dette initiativ?” 

 

Svar: 

Jeg henviser til min besvarelse af SUU alm. del spm. 24. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Anne Mette Thurøe 
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